

8D

WINTER KOREA + JEJU + ICE FISHING 韩国冬季 + 钓冰鱼体验

KR8WSI

Experience
**Ice
Fishing**



6 Breakfast | 5 Lunch | 5 Dinner

6 早餐 / 5 午餐 / 5 晚餐



4 Stars Accommodation



(Subject to changes)

- Jeju Island - Sean Hotel Group ***** (2 Nights)
- GangwonDo - Hanwha Resort ***** (1 Night)
- Ski Resort - Oak Valley ***** (1 Night)
- Seoul - Marina Bay ***** (2 Nights)



TIPPING (Not Inclusive)

• **USD 64 Per Person**

导游和司机小费 64 美元 每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS
WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY
OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.
自费加点项目,将由您自行决定, 并且完全是可选的.

1

SINGAPORE ✈ INCHEON

新加坡 仁川

Meal on Board | 机上用餐

GIMPO ✈ JEJU ISLAND 2

L/D

- **Yongdadam Rock** - Located on the coastline of Yongdadam-dong in Jeju City, is a massive volcanic rock formed 2 million years ago from lava cooling from Hallasan Mountain. Standing 10 meters high and 30 meters long, it resembles a dragon's head, which is how it got its name. The surrounding area also features various other rocks.

JEJU ISLAND 3

B/L/D

- **Seongsan Ilchulbong** - Located at the eastern tip of Jeju Island, this 182-meter peak was formed 100,000 years ago by a volcanic eruption. Its crater offers stunning views, especially at sunrise.
- **Teddy Bear Museum** - Featuring teddy bears from around the world, the museum highlights their 100-year history and global popularity, appealing to all ages.
- **Seongeup Folk Village** - At the foot of Hallasan, this village preserves ancient cultural heritage and traditional lifestyles, offering a glimpse into Jeju's history.
- **Mystery Road** - A sloped road where bottles and cans roll uphill, and cars with the handbrake released move uphill automatically.
- **DIY Chocolate Museum** - This center showcases chocolate history and lets visitors create their own chocolates.

JEJU ISLAND ✈ GIMPO - GYEONGGI-DO - GANGWON-DO 4

B/L/D

- **Skywalk** - A transparent walkway 12 meters above the water, with both the floor and railing made of transparent tempered glass.
- **AQUA World (Hot Spring)** - A large-scale tourist attraction project combining outdoor hot springs, leisure and wellness, a family water park, special catering, and big health treatment.

GANGWON-DO (SKI RESORT) 5

B/L/D

- **Ice Fishing** - An activity where participants fish for mountain stream fish through ice fishing holes. Thousands of holes are prepared, and you can see the fish swimming through the ice.
- **Skiing Fun** - Skiing is available for all ages, from children to the elderly. Each ski resort offers slopes of varying difficulty levels, and there are also other leisure activities available for visitors. (Includes ski equipment: snow shoes, ski comb, ski poles)
- ***Note: Does not include ski clothing, gloves, or windshields, which can be rented on-site. ** (If the Ice Fish Festival is not available, the attraction will be replaced with [Daegwallyeong Ranch + DIY Ice Cream])**

金浦 ✈ 济州岛

午餐/晚餐

- **龙头岩** - 位于韩国济州岛的济州市龙潭洞海岸，是200万年前汉拿山火山熔岩冷却后而形成的巨大火山岩。龙头岩高10米长30米，因形似龙头，而且海岸附近有岩石，故取名为龙头岩。

济州岛

早餐/午餐/晚餐

- **城山日出峰** - 位于济州岛东端，海拔182米，约100,000年前由海底火山爆发形成。山顶有一个直径600米、深90米的火山口，是一处极具观赏价值的自然景观，尤其以日出景观而闻名。
- **泰迪熊博物馆** - 位于济州岛，展示来自世界各地的泰迪熊，回顾了泰迪熊百年来的历史及其在全球范围内的喜爱，适合各年龄层的游客。
- **城邑民俗村** - 位于汉拿山麓，保存了大量古代村庄的文化遗产，并由政府加以保护。村内居民每年获得政府补贴，以维持传统的村落生活方式，是体验济州传统文化的好去处。
- **神奇之路** - 神奇之路是一段斜坡路，但是放在路面上的空瓶空罐都会沿着上坡方向迅速滑动，拉开手闸的汽车也会自动沿上坡行进。
- **DIY巧克力体验馆** - 展示有巧克力的历史、有关于巧克力的各种常识，还可以参观和制作巧克力的工作室。

济州岛 ✈ 金浦 - 京畿道 - 江原道

早餐/午餐/晚餐

- **天空步道** - 透明的步道距离水面有12公尺高，地板及围栏皆用透明强化玻璃铺盖。
- **温泉水世界** - 集室外温泉、休闲养生、亲子水乐园、特色餐饮、大健康疗养等为一体的综合养生度假的大型旅游最点项目。

江原道 (滑雪场)

早餐/午餐/晚餐

- **钓冰鱼** - 冰钓山川鱼的活动，每次都会准备上万个的冰钓口，可以从冰钓口看到优游的鱼。
- **滑雪之乐** - 滑雪从小孩到老人都可以参与。每个滑雪场都有不同程度的滑雪道分级，此外，也有提供不同的休闲活动给游客使用。(包含滑雪用具：雪鞋/雪梳/雪仗)
不包含雪衣手套防风镜之类装备，可以现场自租

** (若碰不上冰鱼节将于【大关岭牧场+DIY 冰淇淋】景点代替)

GANGWON-DO - GYEONGGI-DO - SEOUL 6

B/D

- **Everland Theme Park** - Located in Yongin, Gyeonggi Province, Everland is a large theme park that includes a zoo, amusement park, snow sledding hill, botanical garden, and more. It is currently ranked among the top 10 theme parks in the world. In addition to over 40 amusement rides, there are various seasonal parades, the world's only integrated natural safari, and an international Four Seasons Garden! Everland's exclusive amphibious tour vehicle is also one of the park's unique features.
- **Bibimbap Show** - A performance featuring vocal techniques, a cappella singing, and dance to create delicious dishes, with sounds of chopping, stir-frying, and washing rice.

江原道 - 京畿道 - 首尔

早餐/晚餐

- **爱宝乐园 (四季花园+野生动物园)** - 位于京畿道龙仁市, 是一座包括动物园、游乐场、雪橇场、植物园等在内的大型主题公园, 现排名已进入全世界主题公园前10位 除了多达40多种的游乐设施外, 还有依照季节举办的各种游行活动、世界唯一的综合自然野生动物园及国际四季花园! 爱宝乐园限定的水陆两用导览车更是园内的特色之一
- **拌饭秀** - 以韩国著名传统料理拌饭为题材, 通过演员们的口技、无伴奏合唱以及精彩舞蹈来完成各种让人胃口大开的顶级料理, 甚至切菜、炒菜、淘米的声音都完整呈现。

SEOUL 7

B/L

- **N Seoul Tower** - A symbol of love, featuring the Namsan Love Lock Wall, a must-see attraction.
- **Gyeongbokgung Palace** - The main palace of the Joseon Dynasty, located in central Seoul, it was the political center in the early Joseon period.
- **Bukchon Hanok Village** - A traditional neighborhood with dense clusters of hanok houses, located between Gyeongbokgung and Changdeokgung Palaces.
- **Myeongdong + Duty-Free Shop** - A popular shopping street in Seoul, attracting millions of visitors daily, including over 4 million foreign tourists annually.
- Additionally, we will visit the Korean Ginseng specialty store, Korean Cosmetics

首尔

早餐/午餐

- **N首尔塔** - 代表着爱与相守的南山爱情锁墙, 是N首尔塔必看景点之一。
- **景福宫** - 是朝鲜半岛历史上最后一个统一王朝——朝鲜王朝 (李氏朝鲜) 的正宫 (法宫)。位于韩国首尔钟路区社稷路161号, 又因位于城北部, 故又称“北阙”, 是首尔五大宫之首, 朝鲜王朝前期的政治中心
- **北村韩屋村** - 北村韩屋村位于景福宫、景德宫、宗庙之间, 是传统韩屋密集的地方, 也是首尔最具代表性的传统居住地。
- **明洞+乐天免税店** - 明洞大街位于韩国首尔市中区, 是指从地铁4号线明洞站到乙支路、乐天百货店之间约1公里长的街道; 为韩国首尔著名的商业街, 面积0.44km常住人口5千人, 1天的流动人口超过200万, 每年400万人以上的外国观光客来此。
- 另外, 我们将参观高丽人参专卖店, 时尚彩妆

INCHEON ✈ SINGAPORE 8

B/Meal on Board

- **Hoganbo Showroom** - Absorbs harmful substances or low molecular compounds in the body and helps expel them, enhancing liver regeneration and function.
- **Traditional Hanbok Experience** - A traditional cultural experience center where foreign visitors can try on hanbok and experience Korean traditions.
- **Seaweed Museum + DIY Kimbap** - Displays the process of harvesting and processing seaweed and explains its origins. Visitors can also experience making "seaweed rice balls."
- **Local Products Shop** - A store offering a wide selection of Korean local specialties and products.

仁川 ✈ 新加坡

早餐/机上用餐

- **护肝宝** - 将人体内, 有害物质或低分子物质或低分子物质吸收并排出体外, 提高肝脏再生及干细胞的效果。
- **穿韩服** - 传统文化体验馆, 外国游客可以在这里试穿韩服, 感受韩国传统
- **海苔博物馆+DIY紫菜团饭** - 展示了海苔从开采到加工的制造过程与说明海苔由来的空间。还提供「紫菜团饭」饮食体验
- **土产店** - 韩国的特产超市尽情选购韩国特产。

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357



ATTRACTIONS 旅游景点



Jeju
**TEDDY BEAR
MUSEUM**
泰迪熊博物馆



Jeju
**SEONGSAN
ILCHULBONG**
城山日出峰



Seoul
**GYEONGBOKGUNG
PALACE**
景福宫



Jeju
**SEONGEUP
FOLK VILLAGE**
城邑民俗村



Yongin
**EVERLAND THEME
PARK**
爱宝乐园



Seoul
BIBIMBAP SHOW
拌饭秀

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

